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Abstract (en)
The protective glove according to the invention comprises an outer layer and an inner lining layer for each of the finger elements (1), the middle part
of the hand and the heel part (2) of the hand, which are designed as a whole in each case and are joined by means of a seam at the fold lines of
adjacent regions of the joining edges (3). A fold (5), which runs on the side of the thumb from the edge of the glove towards the inside, is arranged in
the outer layer of the middle part of the hand and the heel part of the hand. <IMAGE>

Abstract (de)
Der erfindungsgemässe Schutzhandschuh umfasst eine Aussenschicht und eine innere Futterschicht für jedes der Fingerelemente (1), des
Handmittelteiles und des Handwurzelteiles (2) die je als ganzes ausgeführt und an den Umbruchlinien von benachbarten Bereichen der
Anstosskanten (3) mittels Naht verbunden sind. In der Aussenschicht des Handmittelteiles und des Handwurzelteiles ist eine Falte (5) angelegt, die
auf der Seite des Daumens vom Handschuhrand aus nach innen verläuft. <IMAGE>
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